

Protokoll styrelsemöte Röddinge Byalag

Datum 2023 – 02 – 02 Plats Röddinge skola

1. Närvarande

Staffan, Rolf, Alice, Maria, Jonas, Erik, Reet, Sven, Lennart.

2. Mötet öppnas

Ordförande hälsade alla välkomna. Till justerare valdes Sven att tillsammans med ordföranden justera protokollet.

3. Föregående protokoll

Protokollet från föregående möte lästes, godkändes och undertecknades.

4. Händelser sedan förra mötet

Julgranshuggningen sköttes i år av 6 personer. 4 personer hjälptes åt att städa upp i Byalagets rum inför kaffeserveringen och Julauktionen. Julgranständningen samlade 53 personer som i år även underhölls av vacker körsång. I Barnens julfest deltog 14 barn och 22 vuxna. Till Luciafirandet i kyrkan kom 93 personer, 78 av dessa fortsatte ner till skolan för att dricka kaffe. Efter kaffet var det dags för årets begivenhet, Julauktionen som sköttes av Isak Ekelund - auktionsförrättare, Karin på Ivarstorp – sekreterare och Bengt Göran Hansson – hjälpreda. Julauktionen inbringade ca 16.000:- och julgransförsäljningen 4.500:-

5. Rapport från Kulturgruppen

Reet berättade att vi fått in mycket nytt material om Röddinge som kan vara underlag för en kompletterande bok. Alice redovisade försäljningsläget, vi har 99 böcker kvar och vi har 10 böcker ute på kommission. Lennart påpekade att det är dags för årets Fastighetslistan därför är det dags för kulturgruppen att ha ett möte.

6. Ekonomi

Rolf redogjorde för Byalagets ekonomi som idag är 88.807:- på konto och 850:- i kontantkassa.

7. Biogasanläggningen

I det digitala mötet med Gasum deltog ca 40 personer varav 20 st gemensamt från skolan. I morgon har Bengt Göran ett telefonmöte med Mark- och miljödomstolen. Styrelsen gav Lennart, Reet och BG i uppdrag att starta en arbetsgrupp för att fortsätta arbetet. Förslag på deltagare: förutom Staffan föreslogs Arne Hisbo, Jonas Frid, Jonas Havlund, Allan Jones och Nils Anders Olsson.

8. Aktiviteter under våren

- Årsmötet sattes till den 24/3 18.30

9. Övriga frågor

Ordföranden berättade att skolan kommer att få ett nytt låssystem. Lennart föreslog att vattenproblemet skulle få en egen punkt till nästa möte. Ordföranden ville att vi skulle fundera på förslag till vad vi ska använda försköningsbidraget. Lennart och Alice undrade över vad kyrkan tänker göra åt det döda trädet på kyrkogården. Vi fick senare reda på att det kommer att tas ned inom kort.

10. Nästa möte och fika

Vi ses igen den 9/3 kl 18.30 Rolf fixar fika.

Justeras

Justeras

Staffan Ekelund

Sven Nilsson

